
Zápisnica z Konferencie SF 2017 
 

Miesto konania: Púchov, konferenčná miestnosť sTC 

Termín: 10.6.2017, začiatok 11:30 h 

 

Zúčastnení na začiatku KSF: 46 delegátov z 53 pozvaných, 8 členov predsedníctva, 2 hostia 

 

Predsedníctvo: 

Dušan Dobšovič, Berec Lukáš, Baltazarovič Ján, Štaffen Dušan, Kováčik Marek, Mjartan Eva, Škorec Vladimír, 

Hanzel Jozef 

 

Delegáti SF-Bratislava (9/9): 

Sloboda Martin, Laurinský Marcel, Kabát Ján, Pobiecky Drahoš, Masný Peter, Lukáš Štecák, Michal Maďari, 

Martin Kucian, Matej Čulej 

 

Delegáti SF-Západoregión (9/10): 

Franko Dalibor, Peciar Peter, Belavý Mário, Vladimír Milčík, Záhradový Ivan, Halenár Michal, Martin Lamžo, 

Ladislav Idranyi, Ivan Bobocký st. 

 

Delegáti SF-Stredoregión (11/12): 

Ploštica Ján, Budáč Marcel, Šlapka Ladislav, Vesel Vladimír, Gibala Miroslav, Gašpierik Marek, Ježík Miroslav, 

Ľudovít Hrmo, Kubinec Marcel, Ďuroška Daniel, Németh Ladislav 

 

Delegáti SF-Východoregión (1/1): 

Havrila Pavol 

 

Delegáti Kluby 1. SLF (8/10): 

Zwinger Viliam, Branislav Škorec, Adam Dobšovič, Horka Miloslav, Výboh Ondrej, Ivan Bobocký ml., Ladislav 

Križan, Ján Kováč  

 

Delegáti Kluby 2. SLF (6/8): 

Miroslav Janek, Anton Halenár, Miroslav Jaroš, Karol Petruš, Dušan Michalčík, Ján Kuruc   

 

Delegáti Tréneri (0/1): 

- 

 

Delegáti Rozhodcovia (1/1): 

Vladimír Badura 

 

Delegáti Ženský futsal (1/1): 

Natália Veselová 

 

Hostia: 

Miroslav Jablonický, Zoltán Máté 

 



 

1.) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na konferencii  
 
Konferenciu SF o 11,40 hod. otvoril predseda SF Dušan Dobšovič, privítal prítomných delegátov, 
členov VV SF a hostí. Požiadal navrhovaného člena Mandátovej komisie Mareka Kováčika 
o informáciu ohľadom počtu prítomných delegátov, ktorý konštatoval účasť 46 delegátov. Súčasne 
konštatoval, že do prezenčnej listiny bola dopísaná 1 osoba, ktorá nebola pôvodne v stanovenom 
termíne ustanovená za delegáta KSF (delegát za klub 1.SLF FTVŠ UK Bratislava, Ladislav Križan). 
Predseda SF na základe tejto informácie v zmysle Stanov SF požiadal delegátov KSF o hlasovanie, či 
táto osoba sa môže dodatočne stať delegátom KSF. Delegáti KSF počtom hlasov 43 schválili 
doplnenie delegáta Ladislava Križana ako riadneho delegáta KSF 2017. Predseda SF následne  
konštatoval uznášaniascchopnosť konferencie (86,8 %), ktorá bola zvolaná ako veolebná v súlade so 
Stanovami SF. 
Predseda SF následne v zmysle Rokovacieho poriadku ustanovil zapisovateľa a vyhotovovaním 
zápisnice poveril kontrolórku SF p. Evu Mjartan. Následne požiadal KSF o schválenie návrhu na 
overovateľov zápisnice vybratých spomedzi prítomných delegátov – Ivana Bobockého a Pavla 
Havrilu. Konferencia tento návrh schválila. 
 
2.) Predloženie a schválenie programu rokovania konferencie 
 
Predsedajúci Konferencie p. Dobšovič predniesol delegátom na schválenie program Konferencie SF, 
ku ktorému vopred neprišiel žiadny návrh na zmenu či doplnenia. Delegát p. Križan následne 
prezentoval a písomne predložil nový návrh celého programu, ktorý sa líšil od pôvodného návrhu 
usporiadaním pôvodne navrhnutých bodov a doplnením dvoch nových bodov. Predsedajúci dal 
hlasovať o tomto návrhu, ktorý však delegáti neschválili. Následne dal hlasovať o pôvodnom návrhu 
programu, ktorý delegáti schválili v nasledovnej podobe:  

1. OTVORENIE, PRIVÍTANIE A ÚVODNÉ OBOZNÁMENIE KSF S ÚČASŤOU DELEGÁTOV.  
2. PREDLOŽENIE NÁVRHU A SCHVÁLENIE PROGRAMU ROKOVANIA KSF.  
3. PREDLOŽENIE NÁVRHU A SCHVÁLENIE PRACOVNÝCH KOMISIÍ KSF.  
4. SPRÁVA O PLNENÍ UZNESENIA Z POSLEDNEJ KSF.  
5. SPRÁVA O ČINNOSTI A HOSPODÁRENÍ SF ZA OBDOBIE OD POSLEDNEJ KSF.  
6. SPRÁVA KONTROLÓRA SF A REVÍZNEJ KOMISIE SF ZA OBDOBIE OD POSLEDNEJ KSF.  
7. NOVELIZÁCIA STANOV SF (ZRUŠENIE REVÍZNEJ KOMISIE SF).  
8. SPÔSOB PREROZDELENIA ČLENSKÝCH PRÍSPEVKOV SF.  
9. DISKUSIA.  
10. DOPLNENIE ČLENOV VOLEBNEJ KOMISIE SF A VOĽBA PREDSEDU VOLEBNEJ KOMISIE SF.  
11. VOĽBA PREDSEDU SF.  
12. VOĽBA ČLENOV VV SF.  
13. VOĽBA PREDSEDU KOMISIE PRE RIADENIE SÚŤAŽÍ.  
14. VOĽBA KONTROLÓRA SF.  
15. INFORMÁCIA O UZNESENIACH Z KSF.  
16. UKONČENIE KONFERENCIE. 

 
3.) Predloženie a schválenie pracovných komisií konferencie 
 



Predsedajúci Konferencie SF predniesol návrh na ustanovenie členov Mandátovej komisie a 
Návrhovej komisie. Prítomní delegáti schválili navrhované pracovné komisie Konferencie SF 
nasledovne: 
Návrhová komisia: V.Škorec, J.Hanzel 
Mandárová komisia: J.Baltazarovič, M.Kováčik, M.Belavý, M.Laurinský 
 

4.) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie 
 
Správu o plnení uznesení z poslednej Konferencie z roku 2016 prezentovala kontrolórka SF, ktorá 
konštatovala riadne splnenie uznesení – definovanie pomeru pre uplatňovanie regionálneho 
princípu na KSF podľa členskej základne a doplnenie zápisníc a hodnotiacich správ zo všetkých 
zasadnutí KSF za prebiehajúce volebné obdobie na webe SF. Prítomní delegáti správu o plnení 
uznesení zobrali na vedomie. 
 
5.) Správa o činnosti a hospodárení SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
 
Predseda SF D.Dobšovič predniesol Správu o činnosti a hospodárení SF za obdobie od Konferencie 
SF konanej v roku 2016, ktorú mali delegáti vopred k dispozícii. V predloženej správe podrobne 
popísal všetky udalosti, ktoré ovplyvňovali dianie vo futsale, ako aj všetky činnosti a kroky, ktoré VV 
SF či Exekutíva SF počas daného obdobia vykonali. Správa popisuje najmä nasledovné oblasti - 
činnosť VV, priebeh futsalových súťaží, reprezentácia, propagáciu futsalu, hospodárenie. Delegáti 
38 hlasmi predloženú správu zobrali na vedomie. 
 

6.) Správa kontrolóra SF za obdobie od poslednej konferencie SF 
 
Správu kontrolóra SF za obdobie od Konferencie SF konanej v roku 2016 predniesla kontrolórka 
E.Mjartan. Konštatovala zodpovedný prístup, hospodárne a transparentné nakladanie s finančnými 
prostriedkami a pozitívne smerovanie vo všetkých oblastiach, a to nielen v sledovanom období, ale 
počas celého obdobia od apríla 2014, kedy bol D.Dobšovič poverený riadením organizácie. 
V následnej diskusii delegát p.Križan požiadal kontrolórku o odpoveď na otázky ohľadom vedenia 
účtovníctva SF, keďže sa domnieval, že účtovníctvo nebolo vedené v správnej účtovnej sústave. Jeho 
otázky doplnil p.Laurinský, ktorému bolo odpovedané, že SF v roku 2017 vedie účtovníctvo v zmysle 
zmluvy so SFZ v podvojnej sústave, v minulosti bolo vedené v jednoduchej sústave. V tejto súvislosti 
predseda SF konštatoval, že ako štatutárny orgán počas obdobia, v ktorom bol predsedom, za 
účtovníctvo berie zodpovednosť. Následná diskusia sa niesla v značne emotívnom tóne, ktorú 
predsedajúci musel vzhľadom na jej nekonštruktívnosť uzavrieť. Delegáti predloženú správu 
kontrolórky 29 hlasmi zobrali na vedomie. 
 

7.) Novelizácia Stanov SF – zrušenie Revíznej komisie SF 
 
Predseda SF predložil návrh na zrušenie Revíznej komisie SF s odôvodnením, že v súčasnosti 
zriadené ďalšie dva kontrolné orgány futsalu (kontrolór, Revízna komisia SFZ) sú postačujúce pre 
zabezpečenie nezávislej kontrolnej činnosti. Súčasne konštatoval, že pri schválení tohto zrušenia 
budú upravené všetky s tým súvisiace články Stanov SF. V diskusii sa p. Záhradový pýtal na vplyv na 
činnosť revíznych komisií na regiónoch, ktorému predseda SF odpovedal, že táto zmena nemá žiadny 
priamy vplyv na ich činnosť. Konferencia novelizáciu Stanov SF 45 hlasmi schválila. 
 



8.) Spôsob prerozdelenia členských príspevkov SF  
 

Predseda SF informoval, že na základe záverov z KSF 2016 regionálne združenia SF uhradili členské 
príspevky v úhrnnej výške 2.372,50 eur. Súčasne konštatoval, že VV SF doplnil túto sumu na 5.000 
eur, ktorú navrhol podľa členskej základne prerozdeliť. Boli predložené 3 samostatné návrhy, 
s ktorými sa konferencia stotožnila a po diskusii sa postupne dalo hlasovať o jednotlivých návrhoch. 
KSF hlasovaním schválila alternatívu pomerného rozdelenia späť na regionálne združenia do konca 
roku 2017 v podobe nákupu materiálového vybavenia pre tie mestské organizácie, ktoré sa stali 
členmi príslušného regionálneho združenia (Bratislava, Trnava, Prievidza, Púchov, Levice, Žilina, 
Kysucké Nové Mesto, Lučenec, Banská Bystrica). 
 

9.) Diskusia 
 

V diskusii vystúpili so svojím príspevkom viacerí delegáti: J.Baltazarovič poďakoval všetkým za 
doterajšiu spoluprácu a informoval, že už sa nebude uchádzať o členstvo v orgánoch SF; 
M.Jablonický informoval, že z vážnych rodinných dôvodov nebude môcť byť v druhej časti 
konferencie a požiadal o podporu vo voľbách na funkciu kontrolóra; V.Zwinger sa kriticky vyjadril  
k práci reprezentačného trénera, ktorý sa nezúčastňoval ligových zápasov, a konštatoval vznik 
vážnych problémov pri riadení 1.SLF s odôvodnením nepoužívania ISSF v 2.SLF-Bratislava; 
D.Michalčík sa vyjadril k práci v regiónoch, prezentoval zmeny vo vedení SF-Východoregiónu; 
L.Križan opätovne otvoril tému účtovníctva a žiadal odpovede na otázku, kto viedol účtovníctvo 
a aká odmena bola v tejto súvislosti poskytovaná; D.Franko konštatoval potrebu kvalitnejšej práce 
v regiónoch, otvoril otázku používania ISSF vo všetkých súťažiach, ako aj otázku potreby renovácie 
druhých líg; M.Laurinský reagoval na vystúpenia D.Franka a V.Zwingera ohľadom využívania ISSF 
v bratislavských súťažiach a fungovaniu bratislavského futsalu; L.Štecák vyjadril názor na prípadné 
spájanie druhých líg a potenciálnu účasť bratislavských tímov v takejto súťaži. 
Po poslednom príspevku dal predsedajúci hlasovať o ukončení diskusie a po hlasovaní vyhlásil 
prestávku na obed. 
 

10.) Doplnenie členov volebnej komisie SF a voľba predsedu volebnej komisie 
 

Predsedajúci informoval, že s ohľadom na čl. 15/2 Stanov SF je potrebné zvoliť úplne novú volebnú 
komisiu, nakoľko z Revíznej komisie SF (ktorá mala byť podľa Stanov SF totožná s Volebnou 
komisiou) bola prítomná iba p.Mjartan a tá bola kandidátkou vo volieb za člena VV SF. Konferencia 
sa následne dohodla na nasledovnom zložení Volebnej komisie SF pri dodržaní regionálneho 
princípu jedného člena za každé regionálne združenie: Peter Masný, Dalibor Franko, Miroslav Ježík, 
Pavol Havrila. Peter Masný bol následne zvolený za predsedu Volebnej komisie a ujal sa výkonu 
činnosti pre následné volebné akty. 
Mandátová komisia konštatovala, že po prestávke sa do rokovacej sály nevrátili 4 delegáti a tak 
počet delegátov sa znížil na 42. Predsedajúci konštatoval naďalej uznášaniaschopnosť konferencie  
(79,2 %). 
 
11.) Voľba predsedu SF 
 
Na voľby predsedu SF kandidoval jediný kandidát – Dušan Dobšovič, ktorý bol zvolený v 1.volebnom 
kole počtom hlasov 33. 
 



12.) Voľba členov VV SF 
 

Voľby členov VV SF boli rozdelené do 6 samostatných volebných aktov. Postupne boli volení členovia 
za regionálne združenia: za SF-Bratislava (z 2 kandidátov bol zvolený v 2. volebnom kole Marcel 
Laurinský), za SF-Západoregión (z 2 kandidátov bol zvolený v 2. volebnom kole Róbert Čík), za SF-
Stredoregión (z 2 kandidátov bol zvolený v 1. volebnom kole Miroslav Gibala), za SF-Východoregión 
(z 2 kandidátov bol zvolený v 2. volebnom kole Dušan Michalčík). Voľba člena za záujmovú skupinu 
trénerov sa v zmysle Stanov SF neuskutočnila, nakoľko nebol predložený žiadny návrh na kandidáta. 
Pokračovalo sa voľbou člena za záujmovú skupinu rozhodcov a delegátov, spomedzi 3 kandidátov 
bol v 2.volebnom kole zvolený Ľudovít Hrmo. Následne došlo k voľbe ďalších 4 členov VV, keď na 
tieto funkcie kandidovali 7 kandidáti. Už v 1. volebnom kole bol zvolený Lukáš Berec, ku ktorému po 
2.volebnom kole pribudla trojica Zoltán Máté, Ján Ploštica a Ivan Záhradový. 
 

13.) Voľba predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF 
 

Na voľby predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF kandidoval jediný kandidát – Marcel Budáč, ktorý 
bol zvolený v 1.volebnom kole počtom hlasov 38. 
 
14.) Voľba kontrolóra SF 
 
Na voľby kontrolóra SF kandidovali 2 kandidáti, z ktorých konferencia v 2.volebnom kole zvolila 
Miroslava Jablonického. 
 
15.) Informácia o uzneseniach z konferencie 
 
Predseda návrhovej komisie KSF V.Škorec postupne prezentoval uznesenia prijaté konferenciou. 
Delegáti konferencie hlasovaním schválili znenie týchto uznesení. 
 
16.) Ukončenie KSF 
 

Predsedajúci a súčasne novozvolený predseda SF D.Dobšovič poďakoval za dôveru vo voľbách 
a prezentoval základné tézy strategického rozvoja futsalu, ktoré by mali byť základom pre tvorbu 
Strategického plánu rozvoja futsalu a po schválení aj súčasťou Strategického plánu SFZ. Následne 
poďakoval zúčastneným delegátom za konštruktívny prístup ku KSF, poprial všetkým príjemné leto 
a pozval futsalovú verejnosť na septembrové futsalové lahôdky, keď informoval, že na Slovensku 
privítame svetové futsalové veľmoci – ruskú ženskú reprezentáciu a taliansku mužskú reprezentáciu. 
Následne bola KSF ukončená.  
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Kompletný videozáznam KSF 2017: https://www.youtube.com/watch?v=hz2FiG56hEw 

 

Zapisovateľ: Eva Mjartan 

Overovateľ: Ivan Bobocký, Pavol Havrila 

 


